
DÁREK OD JEŽÍŠKA 2012 

??? 
 

 
Ahoj rodiče malých i velkých Severáků  
         a všichni kamarádi! 

        

 

Po nějaké době se všem opět hlásí mamka Fajtová, maminka tří dětí, které prošly Severkou, Marťa 

je pořád řádným členem. Naše rodina je členem FAN CLUBU a Severku zná od roku 1997, kdy jsme 

začali hledat smysluplné naplnění času pro našeho prvního syna Jakuba, který byl určitou dobu 

i vedoucím. Se Severkou jsme tedy prošli spoustu let, snažili jsme se pomáhat, ale především 

pomáhala Severka nám. A čím? Přece tou spoustou legrace, pohody, pocitu pospolitosti, 

kamarádství, ochoty pomoci druhým… A myslím, že vy všichni si svá pozitiva taky doplníte. Nejlepší 

na tom je, že mě nenapadají žádná negativa. V Severce vás do ničeho nenutí, nabízejí a organizují, 

ale kdo nechce, přijmout nemusí. A je to taky jeden z mála kroužků, na který nemusí mít člověk 

žádný talent, stačí prostě chtít být  k a m a r á d. 

 

Toto je v pořadí třetí dopis, který vám píšu. První jsem psala v roce 2006 a druhý v roce 2008. 

 

V těch letech se v Severce děly závažné věci, protože se rekonstruoval celý velký prostor, který 

kdysi patřil knihovně. Mnozí nováčci už ji ani nepamatují, a byl to tenkrát velký pokrok pro Severku, 

protože ta získala opravdu mimořádné prostory, díky kterým taky může dělat akce v takové míře, na 

jakou jsme si všichni zvykli.  

 

Tenkrát nás rodiče napadlo udělat kromě manuální pomoci i něco navíc. Vymysleli jsme, že 

vybereme peníze a dáme Severce dárek. Nemusím se jistě rozepisovat o tom, jak málo oproti jiným 

kroužkům a sportům stojí Severka a kolik hodin svého volného času jí věnují její vedoucí-zadarmo. 

To je v dnešní době věc skoro nevídaná, obávám se, že bude do budoucna věcí ještě nevídanější. 

Mnozí z rodičů si to uvědomují.  

 

V roce 2006 jsme tedy pro Severku vymysleli koupi profesionálního fotbálku, který je dodnes 

v klubovně vyhledáván a oblíben. V roce 2008 jsme financovali týpíčko, které děti využívají jako 

dobrodružné spaní na táboře. 

 



K pokračování akce se dostávám zase letos v roce 2012. A hlavně, proč zrovna letos? Musím říct, že 

mě o prázdninách vyloženě otrávila zpráva, že Jiříkovi během třídenního výletu někdo ukradl foťák. 

Vím, že si mnozí řeknou, že měl dávat větší pozor, ale komu z nás se něco takového, možná 

i horšího, nestalo? Navíc měl kolem sebe spoustu našich dětí, za které měl odpovědnost, a ta je jistě 

důležitější než nějaká věc. Mnohem horší mi připadlo, že někdo prostě využil situace a okradl děti. 

V tu chvíli mě hned napadlo, že by bylo zapotřebí opět „vytáhnout do boje za lepší svět“.    

 

Zahajuji tedy 3. ročník Ježíška pro klubovnu. 
 

Chtěla bych vás moc poprosit, abyste se nad mým nápadem zamysleli, a pokud se vám to bude zdát 

vhodné, přispěli dle svých možností. Vím, že takové prosby slýcháme všichni z mnoha stran, 

dostáváme do schránek žádosti o podporu různých charitativních organizací. Ale nevím, jak se 

k tomu stavíte vy, mně se to příčí. Dost často jsou naše adresy prostě jen předávány a na rozdíl 

např. od naší severkové akce, si nemůžeme být jistí, kam peníze opravdu putovaly.  

Budeme tedy každému vděční i za pouhou padesátikorunu, pokud to není možné, vůbec to nevadí, 

v Severce je přece vše dobrovolné.  

Peníze všech budou spojeny, rodiny sepsány, ale výše příspěvků se uvádět nebude. 

 

V předcházejících dvou ročnících jsme vybrali vždy něco přes 10 000,- Kč. Uvidíme, kolik to bude 

letos. O konkrétním dárku pro Severku, který by pro ni byl nejpřínosnější, ještě debatujeme, ale 

nejspíš to bude výše uvedená technika a příslušenství, díky které našim dětem zůstane mnohé na 

památku – tedy vizuální vzpomínky. A samozřejmě my rodiče jsme nadšení, že můžeme důkladně 

pozorovat den po dni děti na táboře a výpravách a sledovat, zda nosí celou dobu to stejné tričko 

nebo tepláky, jak mnozí v komentářích na tábor píší .    

 

A jak to tedy prakticky provedeme?  

Peníze není možné zaslat přímo na konto Severky, je to naše neoficiální akce, proto nabízím číslo 

účtu člena FAN CLUBU, taťky Martina - Petra Fajta: 965325063/0800, variabilní symbol: 2012+ 

(+číslo člena, náš Martin by měl např.  v.s. 201241 atd., čísla členů naleznete na webu Severky). 

 

V Severce bude samozřejmě seznam dárců k nahlédnutí, aby se nikdo neobával, že jeho peníze 

budou zneužity.  

 

Můžete je také v obálce předat vedoucím na schůzce (v minulých letech, kdy ještě zasílání na konto 

nebylo tak obvyklé, přinášely děti peníze v obálce, platí si tak i výpravy, alespoň mají pocit 

důležitosti a můžeme v nich pěstovat spolehlivost) nebo před Vánoční výpravou nebo až na Svářce, 

ale čím dříve, tím lépe. 

 

 

Pokud byste měli nějaký dotaz, připomínku nebo návrh, můžete mi napsat kdykoliv na e-mail:  

martina.fajtova@seznam.cz nebo zavolat na 777 022 331. 

 

Tak  a h o j  a  díky, že jste věnovali čas přečtení tohoto dopisu. 

 

Martina Fajtová  


